

# Safety Policy



**WATER TECHNOLOGIES**

## OCCUPATIONAL HEALTH & SAFETY POLICY

At Veolia Water Technologies our primary asset and wealth are our employees. Taking care of our employees and temporary workers, sustainably preserving their health & safety and the well-being of each of them, while protecting our customers and the communities we serve, is our top priority.

We believe that all accidents can be prevented and we believe in a continuous developing culture of prevention in all that we do.

We have made zero accidents our vision.

The fundamental basis for our health and safety culture is our five Always Safe pillars:

- > Involvement of the entire management line
- > Control of occupational health and safety risks
- > Communication and dialogue
- > Employees development and involvement
- > Monitoring & controlling the performance

In all our activities, including service jobs on our clients' facilities, in our manufacturing facilities, and in our project execution we are particularly vigilant in being preventive and proactive in order to avoid unsafe situations. This includes a specific focus on:

- > Always respecting our Life Saving Rules
- > Risk assessments
- > Preventive health & safety observations, including high potential incidents
- > Always applying the requirements in our high-risk management standards
- > Always ensuring a safe & sustainable design of our products & installations by respecting safety reviews and the procedure for "Safety sensitive processes and installations"
- > Innovative solutions in our approach

We must all contribute to maintaining and developing a safe working environment, with a preventive and proactive involvement regardless of occupation and organisation level.



**Arnaud Valleteau de Moulliac**  
*Chief Executive Officer*



**Carsten Rex Mortensen**  
*Health & Safety Director*

# Politique sécurité



**WATER TECHNOLOGIES**

## POLITIQUE SANTÉ ET SÉCURITÉ AU TRAVAIL

Chez Veolia Water Technologies, nos collaborateurs sont notre principal atout et notre première richesse. Prendre soin de nos employés et travailleurs temporaires, préserver durablement leur santé et leur sécurité et le bien-être de chacun d'entre eux, tout en protégeant nos clients que nous servons, est notre priorité absolue.

Nous pensons que tous les accidents peuvent être évités et nous croyons en une culture de prévention en constante évolution dans tout ce que nous faisons.

Nous visons le zéro accident.

La base fondamentale de notre culture en matière de santé et de sécurité repose sur nos cinq piliers "Always Safe" :

- > Impliquer l'ensemble de la ligne managériale
- > Maîtriser les risques liés à la santé et à la sécurité au travail
- > Communiquer et dialoguer
- > Former et impliquer tous les collaborateurs
- > Suivre et contrôler la performance

Dans toutes nos activités, y compris les activités de services dans les installations de nos clients, dans nos ateliers de fabrication et dans l'exécution de nos projets, nous sommes particulièrement vigilants à être préventifs et proactifs afin d'éviter les situations dangereuses. Nous mettons notamment l'accent sur les points suivants :

- > Toujours respecter nos Règles Qui Sauvent
- > Évaluer les risques
- > Reporter les observations en matière de santé et de sécurité, y compris les événements à fort potentiel de gravité
- > Toujours appliquer les exigences des standards de management des activités à risque élevé
- > Toujours garantir une conception sûre et durable de nos produits et installations en respectant les revues de sécurité et "la procédure générale de sécurité des procédés et installations à risques"
- > Rechercher des solutions innovantes

Nous devons tous contribuer au maintien et au développement d'un environnement de travail sûr, avec une implication préventive et proactive, quel que soit le métier ou le niveau hiérarchique dans l'organisation.



**Arnaud Valleteau de Moulliac**  
Directeur Général



**Carsten Rex Mortensen**  
Directeur Santé & Sécurité